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Referat af generalforsamling i Grundejerforeningen Østergårdsparken  
afholdt hos Christina og Tim Lundby i nr. 19 d. 26/3-19 kl. 19.00 
 
1. Valg af dirigent og referent. 
 

Aage Dam (nr. 9) blev valgt som dirigent og Rasmus Kjærgaard (nr. 12.) blev valgt som referent. Dirigenten kon-

staterede, at generalforsamlingen er lovligt indvarslet.  

 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 
 

Bestyrelsens beretning var i punktform følgende: 

 

 

• Igen i år er der nye beboere, og samtidig er den sidste grund (nr. 24) nu blevet bebygget med et færdig-

gjort byggeri. Det er dejligt! 

 

• Vedr. hjertestarter er det nu besluttet at opsætte denne snarest muligt. Som tidligere drøftet forventes 

hjertestarteren opsat og tilsluttet ved transformerstationen ved indkørslen til bebyggelsen.  

 

De tekniske muligheder undersøges lige pt. via kontakt til El:Con i Hornslet, der arbejder med denne type 

opgaver.  

 

I forbindelse med opsætning af hjertestarten afholdes mini-førstehjælpskursus. Nærmere info om dette 

følger.  

 

• I det forgangne år havde vi igen fælles container til haveaffald, primært til hækafklip, i to weekender i juni 

med tømning i løbet af ugen. Det var så stor en succes, at denne gentages igen i 2019. 

 

Nærmere info om datoer følger.  

 

HUSK samtidig at containeren KUN må anvendes til haveaffald for at holde tømningsprisen nede… 

 

• Vejfesten i 2018 var igen en succes.  

 

• Derudover er der udført mindre og forefaldende vedligehold, fx tømning af sandfang, i området, udover 

naturligvis HC’s meget store arbejde med græsslåning og rydning af hybenbuske. En stor tak til ham for 

indsatsen! 
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Vedr. hjertestarten påpegede Christina (nr. 12), at placering, og hvordan den skal vende, bør overvejes, idet en 

hjertestarter blinker 24 timer i døgnet (fx som den, der sidder på Forsamlingshuset). 

 

Snerydningsaftale: Thomas (nr. 24) spurgt på, om vi har spurgt vores snerydnings-leverandør om en pris på ryd-

ning af fortove. Fra Gåsebakken, hvor Thomas boede før, har han kendskab til, at merprisen for rydning af for-

tove deroppe ikke var særlig høj. Selvom behovet i år ikke har været stort, følger bestyrelsen op på dette i forhold 

til næste sæson. 

 

Der blev drøftet og besluttet en justering af aflønning til HC for det store arbejde med græsslåning og buskryd-

ning. Bestyrelsen følger op på dette. 

 

Jan (nr. 33) spurgte til Nabohjælp, og der var igen i år enighed om, at dette er en god mulighed at tilmelde sig til. 

 

Formandens beretning blev derefter godkendt. 

 

3. Aflæggelse af regnskab underskrevet af bestyrelsen og revisor. 
 

Regnskabet for 2018 viser et overskud på kr. 7.144, med indtægter på kr. 65.218, udgifter på kr. 45.674 samt 

henlæggelse til vejfonden på kr. 12.400.  

 

Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent samt bidrag til vejfonden. 
 

For 2019 budgetteres med et overskud på kr. 4.500, indtægter på kr. 65.200, udgifter for kr. 48.300 samt henlæg-

gelse til vejfonden på kr. 12.400.  

 

Kontingent og bidrag til vejfond foreslås uændret. 

 

Budgettet samt forslag til kontingent og bidrag til vejfont blev vedtaget.  

 

5. Rettidigt indkomne forslag. 
 

Ingen indkomne forslag. 

 

6. Valg af formand for bestyrelsen. 
 

Aage Dam (nr. 9) var på valg som formand for bestyrelsen, og blev genvalgt. 
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7. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter. 
 

Tim Lundby (nr. 19), Peter Kim Pedersen (nr. 17) samt Rasmus Kjærgaard (nr. 12) var på valg, og alle genopstil-

lede. Alle blev genvalgt.  

 

Derudover tæller bestyrelsen Hans Chr. Pedersen (nr. 18). 

 

Henrik B. Nielsen (nr. 1) og Kristian Halager (nr. 13) blev genvalgt som suppleanter.  

 
8. Valg af revisor. 
 

Klaus Møller (nr. 2) blev genvalgt som revisor.  

 
9. Valg af revisorsuppleant. 
 

Gitte (nr. 24) blev valgt som revisorsuppleant. 

 

10. Eventuelt. 
 

Under evt. blev følgende emner drøftet, primært ud fra mail til bestyrelsen fra Jesper (nr. 3): 

 

Hvad er status på udstykningen af ”Ugelbølle Øst”? 
Aage (nr. 9) redegjorde for, at det er planen, at der på sigt skal ske en masse forskellige ting vedr. ”Ugelbølle Øst” 

(landstykket mellem Vorregårdsparken og vandreservoiret ved Aarhusvej).  

 

I nær fremtid deltager Aage i et fællesmøde med de andre omkringliggende grundejerforeninger, for at drøfte pla-

nerne nærmere i dette fælles forum.  

 

Generelt er der især opmærksomhed omkring den øgede trafik på Langkær, som udstykningens mange nye boliger 

må forventes at generere.  

 

Aage nævnte i denne forbindelse, at hans input på fællesmødet evt. kunne være at arbejde for et forslag om at 

ændre på lyskrydset inde i Følle, eller at arbejde for nedsætning af fartgrænsen på hovedvejen til 60 km/t ud for 

Østergårdsparken. Ikke at begge dele ikke er prøvet før, men det kunne prøves igen. 

 

Tim (nr. 19) nævnte, at det formegentlig først er om et par år, at der sker noget omkring byggeri i Ugelbølle Øst. 
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I forbindelse med dette punkt skal det også nævnes, at kommunen nu har overtaget Langkær, som tidligere var en 

privat fællesvej. Lige nu er kommunen derfor gået i gang med at etablere gadebelysning og sti/fortov helt op til 

skolen.  
 
Vejfest 
Forud for generalforsamlingen fremsendte Jesper nogle ideer til, hvordan ”mad-konceptet” til vejfesten evt. kunne 

optimeres.  

 

Generalforsamlingen var stemt for ideen om, at maden til vejfesten kunne laves samlet af en ekstern, men at festen 

fastholdes i de seneste års telt-rammer på fællesarealet.  

Derfor blev det besluttet, at Jesper udarbejder et forslag/oplæg til bestyrelsens behandling og beslutning. 

 

Vedr. årets vejfest blev det besluttet, at denne afholdes fredag d. 24/8, samtidig med at Jesper (nr. 3) igen blev 

genvalgt som formand for festudvalget.  

 

Nærmere info om vejfesten følger senere. 

 

Slutteligt blev det nævnt, at årets Ugelbølle dag er lørdag d. 24/8, hvor det forventes en fejring af Forsamlingshusets 

125 års jubilæum. 

 

Derefter afsluttede generalforsamlingen, og dirigenten takkede for god ro og orden. 


